
SVET STARŠEV          

                                                                       

 

ZAPISNIK 

 

2. seja Sveta staršev v šol. leto 2016/17 z dne 13. 2. 2017 ob 17.30 

uri. 

 

Prisotni: člani sveta staršev – lista prisotnosti, ravnatelj Vladimir 

Znoj, poslovna sekretarka Dragica Majce. 

 

Seja se je pričela ob 17.30 uri. 

Predsednica je pozdravila prisotne in ugotovila, da je svet sklepčen. 

Predlagala je naslednji dnevni red in prisotni so ga potrdili. 

 

Dnevni red: 

1. Pregled sklepov in potrditev zapisnika zadnje seje. 

2. Poročilo o 1. ocenjevalnem obdobju. 

3. Pregled realizacije LDN in ciljev šole. 

4. Poročila iz roditeljskih sestankov. 

5. Razno 

 

Ad 1)   
Predsednica je prebrala sklepe zadnje seje. 

Člani sveta so soglasno z dvigom rok sprejeli SKLEP ŠT. 900-16/17_2/1: Zapisnik zadnje seje 

Sveta staršev se potrdi. 

 

 

Ad 2) 

Ravnatelj je predstavil poročilo 1. ocenjevalnega obdobja.  

Izvajanje Letnega delovnega načrta poteka po načrtu. Edina neizvedena dejavnost je bil planinski 

športni dan v 9. razredu, ker učenci niso prišli. 

Negativnih ocen je zelo malo, veliko manj kot lansko leto. Ne vidim kašnih hudih problemov glede 

končnega uspeha. 

 

Ad 3) 

Vzgojno izobraževalno delo poteka po Letnem delovnem načrtu. V letošnjem šolskem letu smo 

zastavili dva cilja: 

 Med učenci razvijati spoštovanje, pozitivne medsebojneodnose in pozitivno klimo. 

 Izboljšanje bralne pismenosti učencev. 

V šoli opažamo zmanjšanje vseh vrst nasilja, klima v razredih in na šoli je dobra.  

Izboljšanje bralne pismenosti se odraža pri znanju učencev. Projekt vključuje nove pristope dela, 

predvsem na razredni stopnji.  

 

 

Ad 4) 

Predstavniki staršev niso izpostavili nobenih dodatnih zadev, katerih še niso posredovali pred sejo k tč. 

razno – vprašanja in pobude. 

 

Ad 5) 

Vprašanja in predlogi:  

- V nekaterih učilnicah so neuporabni predali – v čim krajšem času bomo poskušali najti rešitev. 
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- Otroci ne morejo sami obešati obleke v garderobne omarice zaradi višine – postavili bomo 

pručke. 

- Odjava prehrane preko E asistenta – do konca šolskega leta bomo preverili kakšen strošek je 

to za šolo in kaj s tem pridobimo. 

- Urnik interesnih dejavnosti – nekaj se jih je spremenilo zaradi zamenjave trenerjev. Najbolje, 

da stopite v osebni kontakt z trenerjem. 

- Uši – predlagam bolj natančno pregledovanje v času, ko je tega pojava več. Učenci, ki imajo 

uši morajo ostati doma, dokler jih popolnoma ne odstaranite. O pojavu uši na šoli bomo redno 

objavljali na spletni strani šole. 

- Zakaj enotni šolski copati v 6. razredu – za enotne šolske copate smo se odločili po 

sodelovanju s šolsko zdravnico, starši in učenci. Pozitivne strani: anatomsko oblikovan podlat 

– preprečevanje platfusa, guma na podplatu (zaradi mokri copat iz blaga prihaja do vnetja sečil 

in prehladnih obolenj), na usnjenih copatih se ne nabirajo pršice, ne drsijo, učenci lahko gredo 

med odmori ven brez, da se preobuvajo. 

- Načini ocenjevanja, različna komunikacija učiteljev v učilnicah – ravnatelj je opozoril na 

neprimerno vmešavanje nekaterih staršev v šolsko delo. Zaradi nezaupanja učiteljem pogosto 

prihaja do slabega ugleda učitelja in poslednično izgube avtoritete. Zaradi tega učitelji težje 

vzpostavijo pozitivno klimo v učilnici. To ni težava samo naše šole. Problem umešavanja 

saršev v delo učitelja je splošni pojav po celotni državi. Želel bi si bolj kulturnega dialoga pri 

reševanju problemov, kajti samo tako bomo lahko uspešni in izpolnili nalogo za katero smo 

izbrani. Na naši šoli ni nikakršnega razloga za skrb za napredek učencev. Večina učiteljev je 

izšolala že veliko generacij, nismo pa zasledili, da bi kateri učenec imel zaradi učitelja 

probleme pri napredovanju v srednji šoli.  

- Gradnja prizidka – po zagotovilih MOL bi naj bil začetek dela junija 2017. 

- Starši so izrazili pohvalo šolskemu programu za vpis učencev v srednjo šolo, ki ga vodi 

Polona Debeljak. 

- Pohvala rokometnemu klubu Krim za delo z našimi učenkami.  

- Na dan 31. 12. 2016 imamo v šolskem skladu   9.170, 42 evrov. Denar zbiramo z zbiralnimi 

akcijami papirja ( naslednja bo 7. 2. 2017), prireditvami, eko bazarjem (npr. v decembru smo 

zbrali 1.693,44 evrov z bazarjem, prireditvijo in voščilnicami), donacijami staršev in 

prostovoljnimi prispevki staršev (položnice). V letošnjem šolskem letu smo sofinancirali tabor 

ali šolo v naravi 12 učencem.  

Kupili smo igralo piramida (postavljena za šolo), kolesa za kolesarski krožek, glasbila, 

garderobne omarice, brusilni stroj za tehniko, robota za robotiko,..., vsako leto sofinanciramo 

kape, flaške, copate in obeske za učence. 

Glede nakupa defibrilatorja so starši za, vendar bi radi še kakšnega ponudnika, ker je eden od 

članov napisal, da so jih pri njem v službi dobili po 1600 evrov. Ravnatelj bo pridobil dodatne 

ponudbe. 

Na sklad je prispela prošnja za nakup glasbil (uporabljali bi jih na predmetni in 

razredni  stopnji)- to so potrdili. 

 

 

 

Seja se je zaključila ob 18.45 uri 

Zapisala: Dragica Majce                                                               Predsednica Sveta staršev: Irma Bartol 


